

恒生樓銀禧晚宴

Hang Seng Hall 25th Anniversary Dinner 11/11/2011



眾嘉賓、恒生樓宿生及校友出席銀禧晚宴，慶祝宿舍落成廿五周年。

Guests, residents and alumni of Hang Seng Hall participated in the reunion dinner, celebrating the 25th Anniversary of the Hall.

本院校友及退休教員到訪書院

Alumnus and Retired Staff Visited United College 14/11/2011



張宏毅校友伉儷 (79/會計) 及聯合會計系退休老師孫南女士到訪書院。

左起：助理院務主任陳文軒先生、院務主任李雷寶玲女士、副院長兼通識教育副主任張雙慶教授、院長馮國培教授、孫南女士及張宏毅校友伉儷。

College alumnus, Mr and Mrs Joseph Cheung

(79/ACG), and Ms Nancy Sun, retired UC teacher in Department of Accounting, visited the College.

From left: Mr Tony M H Chan (Assistant College Secretary), Mrs Christina Li (College Secretary), Professor Chang Song-hing (Associate College Head and Associate Dean of General Education), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Ms Nancy Sun, Mr and Mrs Joseph Cheung.

思源文娛中心消息——調製雞尾酒工作坊

Si Yuan Amenities Centre —Workshop on Cocktail Blending and Tasting 16/11/2011



思源文娛中心主管陳志偉先生為同學示範如何調製雞尾酒。

Mr Chan Chi-wai, Centre Supervisor of Si Yuan Amenities Centre, demonstrated how to blend cocktails.

聯合劇社於中大四院劇賽連奪三獎

UC Drama Club Won Three Awards in the Inter-Collegiate Drama Competition 17/11/2011



書院劇社台前幕後於獲獎後與院長馮國培教授合照留念。

All participating members of the College Drama Club took a photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head, after the award presentation ceremony.



兩位聯合劇社學生莫翠盛同學 (左) 和江曉婷同學 (右)，憑《月光》一劇的演出獲得優異演員獎。

Members of UC Drama Club, Mr Mok Chui-shing (left) and Ms Kong Hiu-ting (right) won the outstanding acting awards in their drama, "Moonbeam".



《月光》一劇於 2011 年 11 月 22 日假書院思源廣場重演，座無虛席，反應熱烈。

"Moonbeam" was re-staged on 22 November 2011 at Si Yuan Amphitheatre, and well received by College students.